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Abstract (en)
[origin: CA2026123A1] Benzodiazepines of formula (1) in which R9 is hydrogen or chlorine, R10 is phenyl, possibly substituted, R11 is hydrogen,
R12 is oxygen or sulphur, R13 is an NH group, Ar is aromatic or heteroaromatic comprising one or more rings and in which, in particular, A is an
ethylene or trimethylene bridge; e is 1 or 2; which are gastrin antagonists and/or central antagonists of cholecystokinin.

Abstract (fr)
Benzodiazépines de formule <IMAGE> dans laquelle R9 est hydrogéne ou chlore, R10 est phényle éventuellement substitué, R11 est hydrogéne,
R12 est oxygene ou soufre, R13 est un groupe NH, Ar est aromatique ou hétéroaromatique comportant un ou deux cycles et dans laquelle,
notamment, A est un pont éthyléne ou triméthylene ; e est égal a 1 ou 2 ; qui sont antagonistes de la gastrine et ou antagonistes centraux de la
cholecystokinine.
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